
Styremøte tirsdag 8. september 
 
Møtet foregikk digitalt. Følgende deltok: 
Kjetil N, Rune S, Rune G, Gunstein, Martin. I tillegg deltok Erik Skogen på saken om DM. 
 

1. DM 2020 
○ NKK - Janne Sandbakken blir NKK-rep og tar seg av påmeldinga. 
○ Åpent for å trekke dommer/terreng begge dager opptil ei uke før, og åpent for 

dommermøte på telefon. 
○ Det reserveres for 15 dommere på Eikerapen foreløpig, men alle dommere 

som ønsker det kan bo hjemme. 
 

2. Regnskapet 
○ Gunnstein forsøker å føre regnskapet på en litt annerledes måte selv. 
○ 346.000 på konto. Bra økonomi i klubben tross korona. 

 
3. Jaktmessa/utstilling 2021 

○ Det er usikkert om det blir noe av jaktmessa på grunn av koronaviruset. Vi 
holder oss til planen om vanlig utstilling på Hamresanden som allerede 
omsøkt. 

○ Valgkomiteen ordner folk i forbindelse med årsmøtet. 
 

4. Jaktprøver for neste sesong. 
○ Vi satser på flere bevegelige eliteprøver, i tillegg til et klubbmesterskap som 

går over ei uke med premieutdeling og middag på søndagen. Rune G finner 
passende datoer og søker om prøvene. 

 
5. Dommerlotteriet 2020 

○ Sideligger-hagla som står hos Jaktcompagniet går videre som premie til neste 
års dommerlotteri. 

 
6. NM Småhund 

○ Sette i gang komiteen. Først må vi finne ut hvem som er i komitéen. Dette ble 
ikke loggført fra forrige årsmøte. 

 
7. Nordisk for beagle i 2021. 

○ Jaktprøvekomiteen er positiv, og da er også styret det. Vi sier ja. 
 

8. Eventuelt 
○ Sliper skal i møte med THK og AAHK om at Vestlandet skal droppe å 

arrangere DM neste år. SHK ønsker heller en ordning hvor SHK, THK og 
AAHK bytter på å arrangere DM. 

○ Glenn Vidar ordner skriver til diplomer så de kan printes på stedet. 


